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Protokół Nr LXXIII/23 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 27 września 2023 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 50 

Godzina zakończenia: 15 15 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 13 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 31 sierpnia 2023 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Wałbrzyski. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji na roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem A/6096 decyzją 

z dnia 31.10.2018 r. położonym na obszarze Gminy Mieroszów - Schronisko PTTK 

Andrzejówka. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

10. LX/337/2022 z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów 

11. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w zakresie 

systemu gospodarki odpadami w Gminie Mieroszów w 2022 r. 

12. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 lipca 2023 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z LXXI sesji został sporządzony i wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXXII sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 sierpnia 2023 r. został przyjęty  

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 31 sierpnia 2023 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 3 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów na jakie kwoty zostały złożone oferty oraz pkt. 4 czego dotyczy to 

zadanie i jakie są założenia tego zagospodarowania przestrzeni publicznej śródmieścia 

Mieroszowa. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że przygotuję informację odnośnie kwot, chodzi  

o kompleksową dokumentację projektową do ZITu, kwestia dotyczy części Pl. Niepodległości 

od ul. Przelotnej do ul. Dolnej z możliwością zlokalizowania tam szaletu miejskiego  

i przygotowania miejsc postojowych. Druga sprawa to jest odnowa zagospodarowania 

przestrzeni publicznych między pl. Niepodległości, ul. Kościelną i ul. Małą z wykonaniem 

dokumentacji na przebudowę ul. Małej. Jest już wyłoniony wykonawca i będziemy podpisywali 

umowę. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 7 w zakresie Zamówień 

Publicznych jakiego obszaru dot. prace projektowe. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że jest to modernizacja oświetlenia, wymiana 67 lamp 

sodowych na oświetlenie LED, czyli tej reszty lamp, która została. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że wieś Kowalowa czeka na projekt zabawki. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że do środy zostanie przekazana informacja. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska zwróciła się z pytaniem czy w ramach zadania wymiany 

oświetlenia uwzględniona została również ul. Tkacka. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że nie, są tu tylko lampy, które są własnością gminy. 

Ul. Tkacka jest własnością PKP, PLK. Droga należy do gminy i na dzień dzisiejszy nie mamy 

możliwości finansowych, żeby zrealizować projekt przebudowy tej drogi. Musielibyśmy 

zaplanować w budżecie budowę oświetlenia, zaplanować wykonanie projektu, jest to kwota ok. 

40-50 tys. zł. 

Radna – Pani Kamila Milewska zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 5 w zakresie 

Zamówień Publicznych, czyli rozumiem, że będziemy remontować kaplicę we własnym 

zakresie, czyli nie załapał się na dofinasowanie. 
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Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że w pierwszy konkurs jeżeli chodzi o zabytki został 

rozstrzygnięty. Mamy dwa zadania jedno zadanie tj. remont dachu w Schronisku Andrzejówka 

oraz remont kaplicy cmentarna na którą już ogłosiliśmy postępowanie przetargowe. Jeżeli 

chodzi o drugie zadanie to wspólnoty mieszkaniowe uzyskały środki finansowe na odnowę 

zabytków. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Wałbrzyski omówiła 

Przewodnicząca Rady – Violetta Kopka. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Kamila Milewska powiedziała, że celem wniosku nie była zmiana uchwały 

starostwa, tylko wskazania kierunku i wyrażenia naszej opinii. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że mam mieszane uczucia do tego projektu, 

ponieważ nie znamy jeszcze opinii naszych mieszkańców, powinniśmy zastanowić się nad tym 
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czy powinniśmy robić coś wbrew mieszkańcom. Powiat powinien wystosować ankietę do 

mieszkańców, w której były by 2-3 propozycje nazw i wtedy mieszkańcy mieliby możliwość 

wyboru nazwy. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że wczoraj odbyły się konsultacje społeczne dot. zmiany 

powiatu, na konsultacjach było 6 pracowników Starostwa Powiatowego i 4 mieszkańców 

gminy Mieroszów. Rozmawialiśmy o tym, że zmiana dot. nazwy Powiatu Wałbrzyskiego 

będzie trwała, po konsultacjach uchwałę musi podjąć Rada Powiatu Wałbrzyskiego, musi 

przejść przez Radę Ministrów, do 30 czerwca 2024 r. Rada Ministrów podejmuje uchwałę. 

Jeżeli miała by wejść w życie ta zmiana nazwy to najwcześniej byłby to 1 stycznia 2025 r. Na 

spotkaniu były właśnie ankiety, gdzie można zagłosować na tak lub nie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka powiedziała, że to, że Rada nasza wstrzyma 

się, czy będzie za lub przeciw to nie oznacza, że Powiat zmieni swoją nazwę, dopiero po 

uzyskaniu wszystkich dokumentów Starostwo będzie mogło skierować dokumenty do 

Ministerstwa. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie ma się co dziwić ludziom, że nie poświęcają 

prywatnego czasu na to, żeby konsultować zmianę nazwy powiatu wałbrzyskiego na inną. 

Ludzie obecnie mają na głowie dużo więcej niż konsultacje w tej sprawie i myślę, że to do nas 

należy wyrażenie stanowiska zgodnie z naszymi przekonaniami. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXIII/416/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 września 2023 r.  

w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat 

Wałbrzyski została podjęta 5 głosami „za”, 4 głosów „przeciw”, 4 głosów „wstrzymujących 

się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXIII/416/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany nazwy  

Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Wałbrzyski  

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji na 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem A/6096 

decyzją z dnia 31.10.2018 r. położonym na obszarze Gminy Mieroszów - Schronisko 

PTTK Andrzejówka omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXIII/417/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 września 2023 r.  

w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków pod numerem A/6096 decyzją z dnia 31.10.2018 r. położonym na obszarze Gminy 

Mieroszów - Schronisko PTTK Andrzejówka została podjęta 13 głosami „za”,  

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXIII/417/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane przy zabytku  

wpisanym do rejestru zabytków pod numerem A/6096 decyzją  

z dnia 31.10.2018 r. położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

- Schronisko PTTK Andrzejówka  

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9 Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXIII/418/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 września 2023 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. została podjęta 10 głosami „za”, 3 głosów „przeciw”, 

0 głos „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXIII/418/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr LXXIII/419/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 września 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 19 grudnia 

2022 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została 

podjęta 10 głosami „za”, 3 głosów „przeciw”, 0 głos „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXIII/419/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w 

zakresie systemu gospodarki odpadami w Gminie Mieroszów w 2022 r. omówił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie jestem w stanie wyjść na cyfry, które Państwo 

podajecie. Ponadto szokuje mnie informacja, że liczba osób spada z 6192 w roku 2021 do 5017 

w roku 2022 i to jest spadek ilości osób, za które są płacone śmieci o ponad 1180 osób. Druga 

dość interesująca informacja we wnioskach końcowych jest informacja, że na 142000 t 

odpadów zmieszanych dodatkowo odseparowane 16 ton szkła co jest dowodem na to jak 

nieskuteczne są kontrole segregacji i jak nieskuteczny jest system, który przyjęła gmina, żeby 

dyscyplinować ludzi, bo tutaj jest potencjał. Na spadek liczby osób płacących za śmieci w 

związku z wyjazdami, studiami, migracją nie mamy wpływu. Ale wartościowo byłoby spojrzeć 

na ilość śmieci na 1 osobę rok do roku i zobaczyć czy taka informacja, że  w roku 2022 średnio 

mieszkaniec 400 t śmieci wyrzucił, ale w 2023 wyrzucił 370, albo 460 i dopiero na podstawie 

interpretacji wyników na skali czasowej można by wyciągnąć dalej idące wnioski, że może 

oddających śmieci jest więcej niż płacących za śmieci.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync dane nie wynikają wprost z 

arytmetyki tak jak radna to wyliczała, tylko zostały nam one przedstawione jako wyciągi 

danych z BDO. Sanikom prowadząc składowisko wszystkie dane o odpadach zebranych  

z Gminy Mieroszów, wprowadza do bazy danych o odpadach, każdy odpad ma swój kod i są 

tam segregowane w zależności od tego co to jest.  

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie może być tak, że odpady zmieszane dzielimy 

na liczbę osób z 2021, a drugą dot. sumarycznych odpadów dzielimy na nie wiadomo co. 

Wydaje mi się, że tutaj jakakolwiek metoda nie jest do końca transparentna. 

Radna – Pani Kamila Milewska powiedziała, że mam takie postrzeżenie co to jednego 

wniosku. Większość zgłoszeń dot. nieprawidłowej segregacji dot. nieruchomości 

wielorodzinnych. Czy możemy zobligować każdą wspólnotę do utworzenia pomieszczeń, gdzie 

będą pojemniki zamykane. Czy możliwe jest zobligowanie wspólnot, żeby uniknąć sytuacji, że 

ktoś nam coś wrzuca.    

Prezes ZGKiM – Pan Krzysztof Kalinowski powiedział, że działania podjęliśmy ponad rok 

temu, żeby każda wspólnota, którą my zarządzamy miała podpisaną umowę z gminą na 

dzierżawę na dany teren, obliguje to, że wspólnota jest za pojemniki odpowiedzialna. Jeżeli 

będzie informacja, że odpady są niesegregowane to dużo trudniej będzie udowodnić 

wspólnocie, że to nie są ich pojemniki. Nie ma przepisów, żeby gmina narzuciła wspólnocie 

wykonanie boksu śmietnikowego. My rozmawiamy z każdą wspólnotą. Budowa takiego boksu 

to koszt dla wspólnoty ok. 6-7 tys. zł, na terenie śródmieścia jest teren konserwatorski i trzeba 

uzgodnić to z konserwatorem.  

Radna – Pani Kamila Milewska powiedziała, że dopóki nie zmobilizujemy wspólnot, żeby 

poczuli 100% odpowiedzialność, że w tym pojemniku są śmieci tej wspólnoty. Jest kilka 

wspólnot, które mają boksy i mieszkańcy zamykają śmietniki na klucz. 

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych – Pani Sylwia Piela powiedziała, że jeżeli 

przedsiębiorca odbierający odpady stwierdzi, że w danych pojemnikach nie ma właściwej 

segregacji zawiadamia Burmistrza i Burmistrz wszczyna postępowanie w celu zastosowania 

podwójnej stawki, i mając materiał, który przyszedł z referatu merytorycznego my to 

zrobiliśmy. Wspólnota się odwołała, ponieważ nie można było stwierdzić, z jakiej wspólnoty 

pochodzą te odpady. Kolegium uchyliło nam tą decyzję, ponieważ opis przedsiębiorcy, który 

odbierał odpady był niechlujnie wykonany, były 4 budynki i powinny być 4 opisy i 4 
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zawiadomienia i kolegium zarzuciło do ponownego rozpatrzenia. Wystąpiliśmy o wyjaśnienie 

czyje są pojemniki przy tylu budynkach. Wydaliśmy nowe decyzje o podwyższonej stawce.  

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że może warto było by nałożenie obowiązku 

identyfikacji śmietnika poprzez adres śmietnika, którego on dotyczy. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka powiedziała, że może warto byłoby uwzględnić 

w przyszłym budżecie środki na to, żeby gmina wybudowała dla niektórych budynków boksy 

śmietnikowe. Są takie miejsca w rynku, gdzie ciężko jest ustawić boks śmietnikowy, ponieważ 

nie ma tam miejsca. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie systemu gospodarki odpadami w Gminie Mieroszów w 2022 r. 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Iwona Bandurska-Szewczyk zwróciła się z pytaniem czy wiadomo coś na 

temat przystanku w Kamionce. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że rozmawialiśmy z Panią Sołtys i Pani Marta Lupierz 

zajęła się tą sprawą, jestem po rozmowie, żeby te zbite szyby zamontować. 

Radna – Pani Iwona Bandurska-Szewczyk powiedziała, że przy moście przy Unisławiu 113 

jest zapadnięta studzienka kanalizacyjna i jest bardzo duża dziura. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że wiaty przystankowe są słabej jakości, rok po 

montażu stalowa konstrukcja jest zardzewiała, pewnie minął już okres gwarancyjny ale proszę 

zastanowić się w przyszłości, czy nie zainwestować w coś innego 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że wymianę wiat przystankowych lepszej jakości, 

podobnych do tych co są w Wałbrzychu ujęliśmy we wniosku. 
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Radna – Pani Ilona Henko zaprosiła na festyn parafialny, który odbędzie się w sobotę 30 

września 2023 r. o godz. 12.00 na Parkowej Górze. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że roboty na stacji paliw zostały zakończone, wykonawca 

oczekuje na wydanie decyzji. Prawdopodobnie zostanie uruchomiona w przyszłym tygodniu. 

Przewodnicząca Rady odczytała podziękowania od UKS Sokołowsko. 

Radny – Pan Mariusz Mync zaprosił wszystkich na rajd organizowany przez Stowarzyszenie 

Mieroszów w Górach jest to Memoriał Darka Bydłosza, który odbędzie się 30 września o godz. 

9.00 

Ad. 13. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXXII sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


